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Post-Workshop Early Childhood Observation and Reflection
参加ECE认证班后的观察和反思
For each section below, use the space provided (or make your own template) to reflect on the components of a day in an early childhood setting. Be sure to read through this form before your observation so you know what to look for.

本文档的各问题，请使用表格里的空白处填写（你也可以制作自己的答题表格）来反映早期儿童一整天的活动组成。在进行观察前请务必通读这张表格，便于你知晓观察时的要点。
Please consider two perspectives: 
请注意以下两个观点
1. If you were a child in this program, what would have helped you feel a sense of belonging and connection? What opportunities were offered to help you feel capable and able to make a contribution?

如果你是该项目中的一名孩子， 什么会帮助你感到有归属感和连接？提供什么样的机会能让你觉得自己有能力而且能够作出贡献？
2. As an early childhood educator, what did you notice about each component of the day that was encouraging? What ideas, if any, do you have for how you might improve that part of the day?

作为一名早期儿童教育正面管教讲师，在孩子一整天活动的各个组成部分里面你主要到了什么是鼓舞人心？你对于如何改善这一天某个时段有什么想法（如果有的话）？
	Part of the Day
时段
	Reflections
反思

	Arrival
到达
	

	Class meeting or circle time
班会或者围圈时间
	

	Transitions
过渡
	

	Indoor play
室内活动
	

	Outdoor play
户外活动
	

	Problem solving
解决问题
	

	Disruptive behavior 
捣乱行为
	

	Meals就餐
	

	Departure离开
	


In addition, how did this program approach learning? To what extent were screens present and used in the classroom? What opportunities were offered for sensory exploration, active play, and large-muscle movement? Was the focus on academics or social emotional learning, or both?

另外，这个项目里孩子是如何进行学习的？教室里使用了多少电子屏幕？项目里为孩子提供了哪些机会进行感官探索、活跃的游戏和大肌肉运动？项目是否关注学术研究或社会情感学习，或者两者兼有？
What observations did you make about the facility itself? Was the furniture and equipment appropriate for the age of child? Was time provided for outdoor play? 

你对场所里的各项设施进行了哪些观察？家具和各种设施的选择是否适合于项目中孩子的年龄？是否有安排室外活动？
How did teachers and staff handle behavior challenges? How did they demonstrate empathy? How did they either focus on solutions or use punishment/consequences or rewards?

老师和工作人员们是如何处理孩子的挑战行为?他们是如何示范同理心？他们是如何专注于解决方案，或者使用惩罚/后果或奖励？
If you were asked to make recommendations for this program, what specific recommendations would you make? Why?

如果你有机会为这个项目提建议，你会提出哪些具体的建议？为什么呢？
PO Box 888244
Atlanta, GA 30356
866-767-3472

2/27/19
PO Box 888244
Atlanta, GA 30356
866-767-3472

